

Title (en)

WILD BIRD HOUSES.

Title (de)

FUTTERHÄUSCHEN FÜR FREILEBENDE VÖGEL.

Title (fr)

MAISONNETTES POUR OISEAUX EN LIBERTE.

Publication

**EP 0127630 A1 19841212 (DE)**

Application

**EP 83903493 A 19831128**

Priority

CH 696482 A 19821130

Abstract (en)

[origin: WO8402056A1] The wild bird house comprises a roof (1), a food dispenser (2) and a collector (3). It is a convenient round construction made of wooden-like synthetic material, weather-proof and hardly thermoconducting. The collector (3) is covered by a floor (13) of the food dispenser (2) provided with perforations sized so as to make inaccessible to the birds the dirty food which has fallen in the collector (3). The arrangement and the sizes of all parts contribute to create hygienic conditions preventing the propagation of bird diseases.

Abstract (fr)

La maisonnette pour oiseaux en liberté comporte un toit (1), un dispensateur de nourriture (2) et un collecteur (3). C'est avantageusement une construction ronde en matière synthétique imitation bois, résistant aux intempéries et faiblement thermoconductrice. Le collecteur (3) est recouvert d'un plancher (13) du dispensateur de nourriture (2) doté de perforations calculées pour rendre inaccessible aux oiseaux la nourriture souillée tombée dans le collecteur (3). La disposition et les dimensions de toutes les parties créent des conditions d'hygiène prévenant la propagation des maladies des oiseaux.

IPC 1-7

**A01K 39/012**

IPC 8 full level

**A01K 39/012** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A01K 39/012** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8402056 A1 19840607**; CH 660667 A5 19870615; EP 0127630 A1 19841212

DOCDB simple family (application)

**CH 8300132 W 19831128**; CH 696482 A 19821130; EP 83903493 A 19831128